
 1

Protokół Nr  2/08 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  04 lutego 2008 r. 
 

  

Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie miasta Białogard – druk A, 

b)   w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Regionalnych Wodociągów i 

Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białogardzie na 

terenie miasta Białogard na lata 2008-2010  – druk B, 

Przedstawia: Marianna Przychodni, Prezes Zarządu, Dyrektor Naczelny RWiK Sp. z o.o. 

 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 

Posiedzenie o godz. 15
10

 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 

Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia oraz przedstawiony 

porządek posiedzenia.  

 

 
 

Ad 2 
Komisja zaopiniowanie następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie miasta Białogard – druk A, 

Przedstawiła: Marianna Przychodni, Prezes Zarządu, Dyrektor Naczelny RWiK Sp. z o.o. 

 Zasadniczy wpływ ma wzrost energii elektrycznej o 12,2% oraz wzrost badań jakości 

wody, stanowiących podstawę opłat deklarowanych do Urzędu Marszałkowskiego, wzrost 

kosztów materiałów, paliwa, materiałów budowlanych i świadczonych usług, zwiększone 

opłaty z tytułu podatku oraz koszty amortyzacji z tytułu majątku Spółki (w tym koszty BHP). 

Założono wzrost wynagrodzeń. Pracownicy wnioskują o wzrost wynagrodzeń o 50%. 

Dotychczasowe wynagrodzenia pracowników są w granicach 1.500 - 1.900 zł brutto. Wzrost 

wynagrodzeń dla pracowników produkcyjnych, jaki należałoby wprowadzić to wynosi 

wskaźnik 15%.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

St. Hatłas – pytał jakim bilansem zamknięto 2007 rok? 

Prezes RWiK – wyjaśniła, że nie ma zamkniętego roku, ale za 11 m-cy wynik finansowy na 

terenie m.Białogardu wyniósł 1.000 zł i zamknie się  w granicach zera. Wynik Spółki to 

kwota 354 tys. zł na plusie. 
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St. Hatłas  – pytał czy wzrost płac o 15% nie będzie za mały? 

Prezes RWiK – odpowiedziała, że każda kwota za mała, 15% planuje się w pierwszym etapie. 

To uspokoi atmosferę, w kolejnych 2-3 latach będzie dalsza regulacja wynagrodzeń. 

St.Hałas – stwierdził, że  w warunkach obecnych żądań winny był większe podwyżki, wobec 

czego proponował zapisanie większego wskaźnika wzrostu wynagrodzeń . 

St.Purol – pytał czy koszty BHP będą miały wpływ na koszty wody. Ponadto w nawiązaniu do 

stawek od przemysłu Radny pytał na ile Rada może kształtować ceny a na ile narzuca 

ustawa? 

Prezes RWiK – odpowiedziała, że Rada może zatwierdzić, bądź odmówić zatwierdzenia, po 

zaopiniowaniu przez Burmistrza. Opłaty dodatkowe za ścieki są wyliczane w oparciu o 

rodzaj i ilość ścieków. 

St.Purol – pytał odnośnie podwyżek - czy były  rozmowy wstępne ze związkami zawodowymi? 

Prezes RWiK – odpowiedziała, że tak. Dążymy do zawarcia porozumienia określimy w ciągu 

2 lat uregulowanie tego. 

Sł.Domański – pytał o wzrost stawek za wodę z 2,17 zł na 2,23 zł  jaki to będzie stanowiło 

procent? Jaka jest różnica między wnioskami?  

Prezes RWiK – stwierdziła, że różnica jest znikoma, wynika z czasookresu,  

Sł.Domański – pytał czy i  jaki będzie miało wpływ opóźnienie wzrostu opłat? 

Prezes RWiK – wyjaśniła, że Spółka zakłada pokrycie środków przez inne działania. 

Wprowadzenie opłat abonamentowych ma na celu uczciwsze rozliczanie odbiorców. W 90% 

odbiorcy są opomiarowani.  

St.Purol – poruszył sprawę opłaty za drugi licznik. 

W.Czurko – pytał co się stanie, gdy radni zechcą zmienić lub nie zatwierdzą stawek za wodę i 

ścieki? 

Prezes RWiK – przytoczyła przepisy art. 24 ust. 1, 2, 5 o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzaniu ścieków z dnia 7 czerwca 2001 r. 

Sł.Domański – pytał w jakiej wysokości inne gminy dopłacają do1  m3 wody? 

Prezes RWiK – odpowiedziała, że gminy dopłacą w następujących wysokościach: Gmina 

Białogard – 2,17 zł, MiG Karlino 0,44 zł za wodę a za ścieki 2,75 zł, MiG Połczyn Zdrój – 

miasto nie dopłaca, gmina 2,29 zł za wodę i za  ścieki - 0,85 zł, Gm. Bobolice 1,34 zł za 

wodę a za ścieki 0,82 zł.  

 

 
b) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Regionalnych Wodociągów i 

Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białogardzie na 

terenie miasta Białogard na lata 2008-2010  – druk B, 

Przedstawili: Marianna Przychodni, Prezes Zarządu, Dyrektor Naczelny RWiK Sp. z o.o. 

           Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Infrastruktury UM 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następujące projekty uchwał: 

- w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie miasta Białogard – druk A, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 

 -  w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Regionalnych Wodociągów i 

Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białogardzie na 

terenie miasta Białogard na lata 2008-2010  – druk B, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
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Ad 3  

 W sprawach różnych radny W.Czurko poruszył sprawę nagrywania posiedzeń Komisji. 

 

Ad 4  

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.30
 

zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

Przewodniczący  Komisji 

              

                          Sławomir  Domański 
 

 

 
 

 


